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Betreft: Advies Concept Regionaal Beleidskader Zorg voor Jeugd 2022-2026

Beste Mw. Admiraal,

Middels deze brief willen we u onze reactie op het concept Regional Beleidskader Zorg voor 
de Jeugd meegeven. 
Ten behoeve van de leesbaarheid hebben wij de kopjes waar we reactie op geven 
aangegeven.

Een gezonde en veilige jeugd, waarbij we bouwen op de kracht van de samenleving en er als 
overheid zijn wanneer dat nodig is.
We vinden de overstap naar opvangen van problemen in het eigen netwerk naar het 
voorbeeld van een onveilige thuissituatie erg groot. Het voorbeeld is een voorbeeld van een 
complexe situatie, we zouden hier liever bijvoorbeeld een situatie uit het vrijwillig kader van 
de inzet van opvoedhulp zien. 

Bij alles wat we doen als gemeente zorgen we ervoor dat de professional in de toegang en 
de uitvoering zijn/haar werk nog beter kan doen.
We juichen het verminderen van de bureaucratie sterk toe.

Realiseren van een dekkend en samenhangend jeugdzorgaanbod
Het integraal naar gezinnen kijken is zeker nodig en noodzakelijk om succesvol jeugdhulp in 
te kunnen zetten.

Betere toegang tot jeugdzorg voor kinderen en gezinnen
Een groot deel van de verwijzingen wordt gedaan door externe verwijzers (medisch 
specialisten, huisartsen en gezinsvoogden) en meestal direct naar specialistische jeugdzorg 
met een hoge intensiteit. Dit levert een belangrijk financieel knelpunt op.
Welke actie wordt hieraan gekoppeld? Bijvoorbeeld een directe samenwerking met de POH-
jeugd of de inzet van een wijkteammedewerker binnen de huisartsenpraktijk. We zien hier 
tevens risico’s voor de kwaliteit van de ingezette hulp en zouden daar meer borging op 
wensen.

Kwetsbare jongeren beter helpen zelfstandig te worden. 
Er wordt omschreven dat er onvoldoende aanbod voor de doelgroep 18-/18+ beschikbaar is. 
Welke acties worden hierop ondernomen?



In algemene zin willen wij nog het volgende meegeven:
Er wordt uitgegaan van een saamhorigheid en bereidheid in de samenleving om elkaar te 
helpen en te steunen. Wij hebben sterke twijfels of deze veronderstelling voldoende 
realistisch is.

Mocht onze reactie nog vragen bij u oproepen, dan horen wij dat uiteraard graag! 

Namens de Adviesraad Sociaal Domein Gemeente Medemblik, 

Met vriendelijke groet, 
Judith Groot
voorzitter ARSD gemeente Medemblik 


